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Description

Î�Î»Î¯Î±Ï� Î§Î¬Î¶Î¿Ï *

 

Î�Î¹Î± Ï�Î· Î�ÎµÎ³Î¬Î»Î· Î¥Ï�Î¿Î¸Î±Î»Î¬Ï�Ï�Î¹Î± Î�Î¹Î±Ï�Ï�Î½Î´ÎµÏ�Î· (Great Sea Interconnector), Ï Ï�Î¬Ï�Ï�Î¿Ï Î½
Î±ÎºÏ�Î¼Î± Ï�ÎµÏ�Î¹Ï�Ï�Ï�Ï�ÎµÏ�ÎµÏ� ÎµÏ�Ï�Ï�Î®Ï�ÎµÎ¹Ï� Ï�Î±Ï�Î¬ Î±Ï�Î±Î½Ï�Î®Ï�ÎµÎ¹Ï�, 12 Ï�Ï�Ï�Î½Î¹Î± Î¼ÎµÏ�Î¬ Ï�Î·Î½ Î±Ï�Ï�Î¹ÎºÎ®
Ï�Ï�Ï�Ï�Î±Ï�Î·. Î�Î±Î¸Ï�Ï� Î· Ï�Ï�ÎµÏ�Î¹ÎºÎ® Ï�Ï Î¶Î®Ï�Î·Ï�Î· Î±Î½Î±Î¸ÎµÏ�Î¼Î±Î¯Î½ÎµÏ�Î±Î¹, Î¼Îµ Ï�Î·Î½ ÎºÏ Î²ÎÏ�Î½Î·Ï�Î· Î½Î±
ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ ÎÏ�Î¿Î¹Î¼Î· Î½Î± Î±Ï�Î¿Ï�Î±Ï�Î¯Ï�ÎµÎ¹ Ï�Îµ Ï�ÎµÏ�Î¯Ï�Î¿Ï Ï�Ï�ÎµÎ¹Ï� Î¼Î®Î½ÎµÏ� Î³Î¹Î± Ï�Î¿ Î±Î½ Î¸Î± Ï�Ï
Î¼Î¼ÎµÏ�Î¬Ï�Ï�ÎµÎ¹ Ï�Ï�Î¿ Î¼ÎµÏ�Î¿Ï�Î¹ÎºÏ� ÎºÎµÏ�Î¬Î»Î±Î¹Î¿ Î® Ï�Ï�Î¹, Ï�Î¿Î»Î»Î¬ ÎµÏ�Ï�Ï�Î®Î¼Î±Ï�Î± ÎµÎ¾Î±ÎºÎ¿Î»Î¿Ï
Î¸Î¿Ï�Î½ Î½Î± Î±Î¹Ï�Ï�Î¿Ï�Î½Ï�Î±Î¹ Ï�Î¬Î½Ï� Î±Ï�Ï� Ï�Î± Î¸ÎµÎ¼ÎµÎ»Î¹Ï�Î´Î· Ï�Ï�Î¿Î¹Ï�ÎµÎ¯Î± Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï . Î�Î½ Ï�Ï�
Î¼ÎµÏ�Î±Î¾Ï�, Î· Î±Ï�Ï�Ï�Î±Ï�Î· Ï�Î·Ï� ÎºÏ Ï�Ï�Î¹Î±ÎºÎ®Ï� Ï�Ï Î¸Î¼Î¹Ï�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� Î±Ï�Ï�Î®Ï� ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Î½Î± Î±Ï�Î¿Ï�Ï�Î¯Ï�ÎµÎ¹
Ï�Î·Î½ ÎµÏ�Î¹Î²Î¿Î»Î® Ï�ÎÎ»Î¿Ï Ï� Ï�Ï�Î¿Ï Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¹Î¿Ï Ï� ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Î¹Î½ Î±Ï�Ï� Ï�Î·Î½ ÎÎ½Î±Ï�Î¾Î· Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï
Ï�Î³Î¯Î±Ï� Ï�Î¿Ï ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¯Î¿Ï , Î¼Ï�Î¿Ï�ÎµÎ¯ Î½Î± Î¿Î´Î·Î³Î®Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î¿ Ï�Î»Î¿ ÎµÎ³Ï�ÎµÎ¯Ï�Î·Î¼Î± Ï�Îµ Î½Î±Ï Î¬Î³Î¹Î¿.

Î¥Ï�ÎµÎ½Î¸Ï Î¼Î¯Î¶ÎµÏ�Î±Î¹ Ï�Ï�Î¹ Ï�Î¿ Ï Ï�Ï� Ï�Ï Î¶Î®Ï�Î·Ï�Î· Ï Ï�Î¿Î¸Î±Î»Î¬Ï�Ï�Î¹Î¿ ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¹Î¿ Ï�Î¿Ï Î¸Î± Ï�Ï Î½Î´ÎÎµÎ¹
Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ Î¼Îµ Ï�Î·Î½ Î�Ï�Î®Ï�Î·, Î¼Îµ Ï�Î· Î´ÎµÎ´Î·Î»Ï�Î¼ÎÎ½Î· ÎµÏ�Î¹Î´Î¯Ï�Î¾Î· Î½Î± Ï�ÎµÏ�Î¼Î±Ï�Î¹Ï�Ï�ÎµÎ¯ Î·
ÎµÎ½ÎµÏ�Î³ÎµÎ¹Î±ÎºÎ® Î±Ï�Î¿Î¼Ï�Î½Ï�Ï�Î· Ï�Î¿Ï Î½Î·Ï�Î¹Î¿Ï�, Ï�Ï�Î¿Î½Î¿Î»Î¿Î³ÎµÎ¯Ï�Î±Î¹ Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Î½ Î�Î±Î½Î¿Ï Î¬Ï�Î¹Î¿
Ï�Î¿Ï 2012. Î�Î¾Î±Î³Î³ÎÎ»Î¸Î·ÎºÎµ Ï�Ï�Î· Î�ÎµÏ ÎºÏ�Ï�Î¯Î± Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Î½ Î�Î¬Ï�Î¿ Î�Ï�Ï�Ï�Î¯Î´Î· – Ï�Î¿Î½ Î´Î¹ÎµÏ Î¸Ï�Î½Î¿Î½Ï�Î±
Ï�Ï�Î¼Î²Î¿Ï Î»Î¿ Ï�Î·Ï� ÎµÏ�Î±Î¹Ï�ÎµÎ¯Î±Ï� EuroAsia Interconnector – Î¿ Î¿Ï�Î¿Î¯Î¿Ï� Ï�Î¿ Ï�Î±Ï�Î±ÎºÏ�Î®Ï�Î¹Ï�Îµ
Â«Î¼Î¹Î± ÎµÎ½ÎµÏ�Î³ÎµÎ¹Î±ÎºÎ® Î³ÎÏ�Ï Ï�Î± Î¼ÎµÏ�Î±Î¾Ï� Î�Ï Ï�Ï�Ï�Î·Ï� ÎºÎ±Î¹ Î�Ï�Î¯Î±Ï�Â». Î¤Î¿ ÎºÎ¿Î¼Î¼Î¬Ï�Î¹
Â«Î�Ï�Î¯Î±Â» Î±Î½Î±Ï�ÎµÏ�Ï�Ï�Î±Î½ Ï�Ï�Î¿ Ï�Î¼Î®Î¼Î± Ï�Î¿Ï Î¸Î± Ï�Ï Î½ÎÎ´ÎµÎµ Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ Î¼Îµ Ï�Î¿ Î�Ï�Ï�Î±Î®Î». Î�Ï
Ï�Î® Î· Ï�Ï�Ï Ï�Î® Ï�Ï Î¶Î·Ï�ÎµÎ¯Ï�Î±Î¹ Ï�Î»Î¿ ÎºÎ±Î¹ Î»Î¹Î³Ï�Ï�ÎµÏ�Î¿ Î±Ï Ï�ÎÏ� Ï�Î¹Ï� Î¼ÎÏ�ÎµÏ�.
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Î�ÎÎºÎ± Ï�Ï�Ï�Î½Î¹Î± Î±Ï�Î³Ï�Ï�ÎµÏ�Î±, Ï�Î¿Î½ Î�Î±Î½Î¿Ï Î¬Ï�Î¹Î¿ Ï�Î¿Ï 2022, Î· Î�Ï Ï�Ï�Ï�Î±Ï�ÎºÎ® Î�Ï�Î¹Ï�Ï�Î¿Ï�Î® ÎµÎ½ÎÎºÏ�Î¹Î½Îµ
â�¬657 ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î± Ï�Ï�Î± Ï�Î»Î±Î¯Ï�Î¹Î± Ï�Î¿Ï Ï�Ï�Î¿Î³Ï�Î¬Î¼Î¼Î±Ï�Î¿Ï�, Â«Î�Î¹Î±Ï�Ï Î½Î´ÎÎ¿Î½Ï�Î±Ï� Ï�Î·Î½ Î�Ï
Ï�Ï�Ï�Î·Â». Î£Ï�Î¿ Ï�Ï�Î¿ÎµÎ´Ï�Î¹ÎºÏ� Î¼ÎÎ³Î±Ï�Î¿ Ï�Ï�Î±Î³Î¼Î±Ï�Î¿Ï�Î¿Î¹Î®Î¸Î·ÎºÎµ ÎµÎ½Î±Ï�ÎºÏ�Î®Ï�Î¹Î± Ï�ÎµÎ»ÎµÏ�Î®, Ï�Ï�Î·Î½
Î¿Ï�Î¿Î¯Î± Ï�Î±Ï�ÎµÏ Ï�ÎÎ¸Î·ÎºÎ±Î½ Î¿ Î�Ï Ï�Ï�Ï�Î±Î¯Î¿Ï� Î�Ï�Î¯Ï�Ï�Î¿Ï�Î¿Ï� Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�, Î¿Î¹ Ï Ï�Î¿Ï Ï�Î³Î¿Î¯ Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï�
Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï ÎºÎ±Î¹ Ï�Î·Ï� Î�Î»Î»Î¬Î´Î±Ï� ÎºÎ±Î¹ Î¬Î»Î»Î¿Î¹ Î±Î¾Î¹Ï�Î¼Î±Ï�Î¿Ï�Ï�Î¿Î¹.

Î�Î±Î¹ Ï�Ï�Î· Ï�Ï Î½ÎÏ�ÎµÎ¹Î±, Ï�Î¿Î½ Î�ÎºÏ�Ï�Î²Ï�Î¹Î¿ Ï�Î¿Ï 2023, Î· EuroAsia Interconnector Ltd – Î¿ Ï�Î¿Ï�ÎÎ±Ï� Ï
Î»Î¿Ï�Î¿Î¯Î·Ï�Î·Ï� Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï – Î±Ï�Î¿Ï�Ï�Ï�Î¸Î·ÎºÎµ. Î£Ï�Î·Î½ Î¸ÎÏ�Î· Ï�Î¿Ï Î®Ï�Î¸Îµ Î¿ Î�Î½ÎµÎ¾Î¬Ï�Ï�Î·Ï�Î¿Ï� Î�Î¹Î±Ï�ÎµÎ¹Ï�Î¹Ï�Ï�Î®Ï�
Î�ÎµÏ�Î±Ï�Î¿Ï�Î¬Ï� Î�Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï� Î�Î»Î»Î¬Î´Î±Ï�, Î® Î±Î»Î»Î¹Ï�Ï� Î¿ Î�Î�Î�Î�Î�.

Î� Î�Î�Î�Î�Î� Î±Î½Î®ÎºÎµÎ¹ ÎºÎ±Ï�Î¬ 51% Ï�Ï�Î¿ ÎµÎ»Î»Î·Î½Î¹ÎºÏ� ÎºÏ�Î¬Ï�Î¿Ï�. Î� ÎºÏ�Î±Ï�Î¹ÎºÎ® ÎµÏ�Î±Î¹Ï�ÎµÎ¯Î± State Grid
Corporation Ï�Î·Ï� Î�Î¯Î½Î±Ï�, ÎºÎ±Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î¼ÎµÏ�Î¯Î´Î¹Î¿ 24%, ÎµÎ½Ï� Ï�Î¿ Ï Ï�Ï�Î»Î¿Î¹Ï�Î¿ Î±Î½Î®ÎºÎµÎ¹ Ï�Îµ
Î¬Î»Î»Î¿Ï Ï� ÎµÏ�ÎµÎ½Î´Ï Ï�ÎÏ�.

Î�Ï�Ï�Î¹ÎºÎ¬, Ï�Î¿ Ï�Î¼Î®Î¼Î± Ï�Î¿Ï ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¯Î¿Ï Î¼ÎµÏ�Î±Î¾Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï -Î�Ï�Î®Ï�Î·Ï�, ÎµÎ¯Ï�Îµ ÎµÎºÏ�Î¹Î¼Î·Î¸ÎµÎ¯ Ï�Ï�Î¹ Î¸Î±
ÎºÏ�Ï�Ï�Î¹Î¶Îµ â�¬1.6 Î´Î¹Ï�ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±. Î¤Î¿ Ï�Î¿Ï�Ï� Î±Ï Ï�Ï� Î±Ï Î¾Î®Î¸Î·ÎºÎµ Î±Ï�Î³Ï�Ï�ÎµÏ�Î± Ï�Îµ â�¬1.9
Î´Î¹Ï�ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±, Ï�Ï�Î¼Ï�Ï�Î½Î± Î¼Îµ Ï�Î»Î·Ï�Î¿Ï�Î¿Ï�Î¯ÎµÏ�, Î»Ï�Î³Ï� Ï�Î·Ï� Î±Ï�Î¾Î·Ï�Î·Ï� Ï�Î¿Ï ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï Ï� Ï�Ï�Î½ Ï
Î»Î¹ÎºÏ�Î½ ÎºÎ±Ï�Î±Ï�ÎºÎµÏ Î®Ï�.

Î Ï�Î¹Î½ Î±ÎºÏ�Î¼Î± Î· ÎºÏ Ï�Ï�Î¹Î±ÎºÎ® ÎµÏ�Î±Î¹Ï�ÎµÎ¯Î±, Ï�Î¿Ï�ÎÎ±Ï� Ï Î»Î¿Ï�Î¿Î¯Î·Ï�Î·Ï�, ÎµÎ³ÎºÎ±Ï�Î±Î»ÎµÎ¯Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î¿ Î
Ï�Î³Î¿, Î±ÎºÏ�Î¼Î· ÎºÎ±Î¹ Î· ÎºÏ Î²ÎÏ�Î½Î·Ï�Î· Î±Î½Î±Î³ÎºÎ¬Ï�Ï�Î·ÎºÎµ Î½Î± Ï�Î±Ï�Î±Î´ÎµÏ�Ï�ÎµÎ¯ Ï�Ï�Î¹ Ï Ï�Î®Ï�Ï�Î±Î½
Ï�Ï�Î¿Î²Î»Î®Î¼Î±Ï�Î± Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¿Î´Ï�Ï�Î·Ï�Î·Ï�. Î¤Î¿Î½ Î�Ï�Î³Î¿Ï Ï�Ï�Î¿ Ï�Î¿Ï 2023 Î±Ï�Î¿ÎºÎ±Î»Ï�Ï�Î¸Î·ÎºÎµ Ï�Ï�Î¹ Î· Î�Ï
Ï�Ï�Ï�Î±Ï�ÎºÎ® Î¤Ï�Î¬Ï�ÎµÎ¶Î± Î�Ï�ÎµÎ½Î´Ï�Ï�ÎµÏ�Î½ Î´ÎµÎ½ Î®Ï�Î±Î½ Î´Î¹Î±Ï�ÎµÎ¸ÎµÎ¹Î¼ÎÎ½Î· Î½Î± ÎµÎ³ÎºÏ�Î¯Î½ÎµÎ¹
Î´Î¬Î½ÎµÎ¹Î¿.

Î�Îµ Ï�Î¿Î½ Î�Î�Î�Î�Î� Ï�Î»ÎÎ¿Î½ Ï�Ï�Î· Î¸ÎÏ�Î· Ï�Î¿Ï Î¿Î´Î·Î³Î¿Ï�, Ï�Î± Ï�Ï�Î¬Î³Î¼Î±Ï�Î± Î¬Ï�Ï�Î¹Ï�Î±Î½ Î½Î±
ÎµÏ�Î¹Ï�Î±Ï�Ï�Î½Î¿Î½Ï�Î±Î¹. Î£Ï�Î¹Ï� Î±Ï�Ï�ÎÏ� Î�Î¿Ï Î»Î¯Î¿Ï Ï�Î¿Ï Ï�Ï�ÎÏ�Î¿Î½Ï�Î¿Ï� ÎÏ�Î¿Ï Ï�, Î¿ Î�Î�Î�Î�Î� Ï Ï�ÎÎ²Î±Î»Îµ ÎµÏ�Î¯Ï�Î·Î¼Î±
Ï�Î·Î½ Î¼ÎµÎ»ÎÏ�Î· ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï Ï�-Î¿Ï�ÎÎ»Î¿Ï Ï� Ï�Ï�Î¿ Î¥Ï�Î¿Ï Ï�Î³ÎµÎ¯Î¿ Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï . Î£Ï�Î¼Ï�Ï�Î½Î± Î¼Îµ Ï�Î¿Î½
Ï�Ï�ÎµÏ�Î¹ÎºÏ� Ï�Î¬ÎºÎµÎ»Î¿, Ï�Ï�Ï�Ï� Î´Î¹Î±Î²Î¹Î²Î¬Ï�Ï�Î·ÎºÎµ Ï�Ï�Î± Î¼ÎÏ�Î± ÎµÎ½Î·Î¼ÎÏ�Ï�Ï�Î·Ï�, Î¼Îµ Ï�Î·Î½ Ï�Î»Î®Ï�Î· Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï
Ï�Î³Î¯Î± Ï�Î¿Ï Ï Ï�Î¿Î¸Î±Î»Î¬Ï�Ï�Î¹Î¿Ï Î±Î³Ï�Î³Î¿Ï� Î¿Î¹ Î»Î¿Î³Î±Ï�Î¹Î±Ï�Î¼Î¿Î¯ Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ¿Ï� Ï�ÎµÏ�Î¼Î±Ï�Î¿Ï� Î³Î¹Î± Ï�Î¿Ï
Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¹Î¿Ï Ï� ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Î¸Î± Î¼ÎµÎ¹Ï�Î½Î¿Î½Ï�Î±Î½ ÎÏ�Ï� ÎºÎ±Î¹ 30% Î¼ÎÏ�Ï�Î¹ Ï�Î¿ 2030.
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Î� Î�Î�Î�Î�Î� Î¸Î± Î®Î¸ÎµÎ»Îµ Ï�Î¿Ï Ï� ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Ï�Î¿ Ï�Ï�Î·Î½ Î�Î»Î»Î¬Î´Î± Ï�Ï�Î¿ ÎºÎ±Î¹ Ï�Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿, Î½Î±
Ï�Î¹Î¼Î¿Î»Î¿Î³Î¿Ï�Î½Ï�Î±Î¹ Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Î½ Î�Î±Î½Î¿Ï Î¬Ï�Î¹Î¿ Ï�Î¿Ï 2025, Ï�Ï�Î¹Î½ Î±ÎºÏ�Î¼Î± Ï�ÎµÎ¸ÎµÎ¯ Ï�Îµ Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï
Ï�Î³Î¯Î± Î· Î´Î¹Î±Ï�Ï�Î½Î´ÎµÏ�Î· Î¼Îµ ÎÎ½Î± Ï�ÎÎ»Î¿Ï� 0.6 Î»ÎµÏ�Ï�Ï�Î½ Î±Î½Î¬ ÎºÎ¹Î»Î¿Î²Î±Ï�Ï�Ï�Î±. Î�Ï Ï�Ï� Î¸Î± ÎµÏ�Î
Ï�Ï�ÎµÏ�Îµ Ï�Ï�Î¿Î½ Î�Î�Î�Î�Î� Î½Î± Î±Î½Î±ÎºÏ�Î®Ï�ÎµÎ¹ Î¼ÎÏ�Î¿Ï� Ï�Î¿Ï ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï Ï�, Î±Î»Î»Î¬ ÎºÎ±Î¹ Î½Î± Î±Ï�Î¿Î´ÎµÎ¯Î¾ÎµÎ¹
Ï�Îµ Ï�Î¹Î¸Î±Î½Î¿Ï�Ï� ÎµÏ�ÎµÎ½Î´Ï Ï�ÎÏ�, Ï�Ï�Ï�Ï� Î¿Î¹ Ï�Ï�Î¬Ï�ÎµÎ¶ÎµÏ�, Ï�Ï�Î¹ ÎÏ�ÎµÎ¹ Î¼Î¹Î± Ï�Ï�Î±Î¸ÎµÏ�Î® ÎºÎ±Î¹ ÎµÎ³Î³Ï Î·Î¼Î
Î½Î· Ï�Î¿Î® ÎµÏ�Ï�Î´Ï�Î½.

Î©Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿, Î· Ï�Ï Î¸Î¼Î¹Ï�Ï�Î¹ÎºÎ® Î±Ï�Ï�Î® ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï , ÎµÎ¾ÎÎ´Ï�Ï�Îµ Î±Ï�Ï�Ï�Î±Ï�Î· Ï�Ï�Î¼Ï�Ï�Î½Î± Î¼Îµ
Ï�Î·Î½ Î¿Ï�Î¿Î¯Î± Î¿Î¹ ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ Î´ÎµÎ½ Î¸Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Ï�Î»Î·Ï�Ï�Ï�Î¿Ï Î½ Î±Ï�Î¿Î»Ï�Ï�Ï�Ï�
Ï�Î¯Ï�Î¿Ï�Î± Ï�Ï�Î¹Î½ Ï�Î¿ ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¹Î¿ Ï�ÎµÎ¸ÎµÎ¯ Ï�Îµ Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï Ï�Î³Î¯Î± Ï�Î¿ 2030.

Î�Ï Ï�Ï� Î¼Îµ Ï�Î· Ï�ÎµÎ¹Ï�Î¬ Ï�Î¿Ï Ï�Î¸Î·Ï�Îµ Ï�Î¿Î½ Ï Ï�Î¿Ï Ï�Î³Ï� Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Î�Î¹Ï�Ï�Î³Î¿ Î Î±Ï�Î±Î½Î±Ï�Ï�Î±Ï�Î¯Î¿Ï Î½Î±
Ï�Ï�Î¿ÎµÎ¹Î´Î¿Ï�Î¿Î¹Î®Ï�ÎµÎ¹ Ï�Ï�Î¹, ÎµÎ»Î»ÎµÎ¯Ï�ÎµÎ¹ ÎºÎ¬Ï�Î¿Î¹Î±Ï� ÎµÎ³Î³Ï Î·Î¼ÎÎ½Î·Ï� Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¿Î´Ï�Ï�Î·Ï�Î·Ï�, Î· Î�Ï
Ï�Ï�Ï�Î±Ï�ÎºÎ® Î�Ï�Î¹Ï�Ï�Î¿Ï�Î® ÎµÎ½Î´ÎÏ�ÎµÏ�Î±Î¹ Î½Î± Î±Ï�Î¿Ï�Ï�Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î·Î½ Î´ÎµÏ�Î¼ÎµÏ Î¸ÎµÎ¯Ï�Î± ÎµÏ�Î¹Ï�Î¿Ï�Î®Î³Î·Ï�Î· Ï�Ï�Î¿Ï Ï�
â�¬657 ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï Ï�Î¯Ï�Î½ Î³Î¹Î± Ï�Î¿ ÎÏ�Î³Î¿. Î�Î±Î¹ Î±Î½ Ï�Ï Î¼Î²ÎµÎ¯ ÎºÎ¬Ï�Î¹ Ï�ÎÏ�Î¿Î¹Î¿, Ï�Ï�Ï�Ï�Î¸ÎµÏ�Îµ, Â«Ï�Î¿
ÎÏ�Î³Î¿ Î¸Î± ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î¿Ï Ï�Î¹Î±Ï�Ï�Î¹ÎºÎ¬ Î½ÎµÎºÏ�Ï�Â».

Î�Î½Î±ÎºÎµÏ�Î±Î»Î±Î¹Ï�Î½Î¿Î½Ï�Î±Ï�, Ï�Î¿ ÎÏ�Î³Î¿ Î±Î½Ï�Î¹Î¼ÎµÏ�Ï�Ï�Î¯Î¶ÎµÎ¹ ÎºÏ�Î¹Ï�Î¹ÎºÎ® Î»Ï�Î³Ï�
Î±Î¼Ï�Î¹Ï�Î²Î·Ï�Î®Ï�Î¹Î¼Ï�Î½ Î¿Î¹ÎºÎ¿Î½Î¿Î¼Î¹ÎºÏ�Î½ Ï�Ï�Î¿Î²Î»ÎÏ�ÎµÏ�Î½, Î¬Î½Î¹Ï�Î·Ï� ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î¿Î¼Î®Ï� Ï�Î¿Ï ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï
Ï� (67% Î³Î¹Î± Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿, 33% Î³Î¹Î± Ï�Î·Î½ Î�Î»Î»Î¬Î´Î±), ÎºÎ±Î¹ Î³ÎµÏ�Ï�Î¿Î»Î¹Ï�Î¹ÎºÏ�Î½ ÎºÎ¹Î½Î´Ï�Î½Ï�Î½
(Î´Î¹Î¬Î²Î±Î¶Îµ: Ï�Î¿Ï Ï�ÎºÎ¹ÎºÏ� Î½Î±Ï Ï�Î¹ÎºÏ�).

Î� Ï�Ï�Ï�Ï�Ï�Î±Ï�Î· Ï Ï�Î¿Î²Î¿Î»Î® Ï�Î·Ï� Î±Î½Î¬Î»Ï Ï�Î·Ï� ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï Ï�-Î¿Ï�ÎÎ»Î¿Ï Ï� ÎµÎ»Î¬Ï�Î¹Ï�Ï�Î± Î²Î¿Î®Î¸Î·Ï�Îµ Î½Î± ÎºÎ±Ï�ÎµÏ
Î½Î±Ï�Ï�Î¿Ï�Î½ Î±Ï Ï�Î¿Î¯ Î¿Î¹ Ï�Ï�Î²Î¿Î¹. Î�Î½Ï�Î¯Î¸ÎµÏ�Î±, Ï�Î±Î¯Î½ÎµÏ�Î±Î¹ Ï�Ï�Î¹ Î´Î·Î¼Î¹Î¿Ï�Ï�Î³Î·Ï�Îµ Ï�ÎµÏ�Î¹Ï�Ï�Ï�Ï�ÎµÏ�Î±
ÎµÏ�Ï�Ï�Î®Î¼Î±Ï�Î± Ï�Î±Ï�Î¬ Î±Ï�Î±Î½Ï�Î®Ï�ÎµÎ¹Ï�.

Î�ÎÎ»Î· Ï�Î·Ï� Î�Î¼Î¿Ï�Ï�Î¿Î½Î´Î¯Î±Ï� Î�Ï�Î³Î¿Î´Î¿Ï�Ï�Î½ ÎºÎ±Î¹ Î�Î¹Î¿Î¼Î·Ï�Î¬Î½Ï�Î½ Î³Î¹Î± Ï�Î±Ï�Î¬Î´ÎµÎ¹Î³Î¼Î±, ÎµÎ¾Î
Ï�Ï�Î±Ï�Î±Î½ Î±Î¼Ï�Î¹Î²Î¿Î»Î¯ÎµÏ� Ï�Ï�ÎµÏ�Î¹ÎºÎ¬ Î¼Îµ Ï�Î· Ï�Ï�Î·Ï�Î¹Î¼Ï�Ï�Î·Ï�Î± Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï , Î±Î½ ÎºÎ±Î¹ Î´ÎµÎ½
Ï�Î¬Ï�Î¸Î·ÎºÎ±Î½ ÎµÏ Î¸ÎÏ�Ï� ÎºÎ±Ï�Î¬ Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï .

Î£Îµ ÎºÎ¿Î¹Î½Ï� Î´ÎµÎ»Ï�Î¯Î¿ Î¤Ï�Ï�Î¿Ï , Î¿Î¹ Ï�Î±Ï�Î±Î³Ï�Î³Î¿Î¯ ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Ï�Î½Î¹Ï�Î±Î½ Ï�Ï�Î¹ Ï�Î¿ Ï�ÎµÎ»Î¹ÎºÏ�
ÎºÏ�Ï�Ï�Î¿Ï� Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î¿Ï�Î¹Ï�Ï�Î¹ÎºÎ¿Ï�Î¿Î¹Î·Î¸ÎµÎ¯ ÎºÎ±Î¹ Î¿Ï�Î¹Î´Î®Ï�Î¿Ï�Îµ Ï Ï�ÎµÏ�Î²Î¬Î»ÎµÎ¹ Î¸Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î±
ÎºÎ±Ï�Î±Î²Î¬Î»Î»ÎµÏ�Î±Î¹ Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Î½ ÎµÏ�ÎµÎ½Î´Ï Ï�Î®, ÎµÎ½Ï� Î¸Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± ÎµÏ�Î¹Î²Î¬Î»Î»Î¿Î½Ï�Î±Î¹ ÎºÏ
Ï�Ï�Ï�ÎµÎ¹Ï� ÎµÎ¬Î½ Î¿ Ï Ï�Î¿Ï�Î®Ï�Î¹Î¿Ï� Î±Î½Î¬Î´Î¿Ï�Î¿Ï� Î´ÎµÎ½ Ï�Î±Ï�Î±Î´Ï�Ï�ÎµÎ¹ Î¼ÎÏ�Ï�Î¹ Ï�Î¿ 2030, Ï�Î·Î½
Ï�Ï�Î¿Î³Ï�Î±Î¼Î¼Î±Ï�Î¹Ï�Î¼ÎÎ½Î· Î·Î¼ÎµÏ�Î¿Î¼Î·Î½Î¯Î± Î¿Î»Î¿ÎºÎ»Î®Ï�Ï�Ï�Î·Ï�.
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Î�Î½ÎÏ�ÎµÏ�Î±Î½ ÎµÏ�Î¯Ï�Î·Ï� Ï�Ï�Î¹ Î¿Ï�Î¿Î¹Î¿Î´Î®Ï�Î¿Ï�Îµ Ï�Î¬Î³Î¹Î¿ Ï�ÎÎ»Î¿Ï� Ï�Î¿Ï Î¸Î± ÎµÏ�Î¹Î²Î¬Ï�Ï Î½Îµ Ï�Î¿Ï Ï�
ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Î¹Î½ Î±Ï�Ï� Ï�Î·Î½ ÎµÎ¼Ï�Î¿Ï�Î¹ÎºÎ® Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï Ï�Î³Î¯Î± Ï�Î¿Ï ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¯Î¿Ï , Î¸Î± Î®Ï�Î±Î½
Â«Ï�Î±Ï�Î¬Î»Î¿Î³Î¿ ÎºÎ±Î¹ Î±Î½Î¿Ï�Î¸Ï�Î´Î¿Î¾Î¿Â».

Î�Ï�Ï�Ï� Ï�Î¿ ÎÎ¸ÎµÏ�Îµ ÎµÏ�Î¹Î³Ï�Î±Î¼Î¼Î±Ï�Î¹ÎºÎ¬ ÎÎ½Î±Ï� Î±Î½Î±Î»Ï Ï�Î®Ï�, Ï�Î¿ Ï�Î»Î¿ ÎÏ�Î³Î¿ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î²Ï Î¸Î¹Ï�Î¼Î
Î½Î¿ Ï�Ï�Î± Î¬Î³Î½Ï�Ï�Ï�Î±.

Î� Î�Ï�Î½Ï�Ï�Î±Î½Ï�Î¯Î½Î¿Ï� Î§Î±Ï�Î¶Î·Ï�Ï�Î¬Ï�Î¿Ï , ÎºÎ±Î¸Î·Î³Î·Ï�Î®Ï� Ï�Î¿Ï Î Î±Î½ÎµÏ�Î¹Ï�Ï�Î·Î¼Î¯Î¿Ï Î�ÎµÏ ÎºÏ�Ï�Î¯Î±Ï� Î¼Îµ
ÎµÎ¹Î´Î¯ÎºÎµÏ Ï�Î· Ï�Ï�Î·Î½ ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î± ÎºÎ±Î¹ Ï�Î·Î½ Ï Ï�ÎµÏ�Î¬ÎºÏ�Î¹Î± Î¼Î·Ï�Î±Î½Î¹ÎºÎ®, Î±Î½Î±Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ ÎÎ½Î±
Ï�Î±Ï�Î¬Î´ÎµÎ¹Î³Î¼Î±: Î· Ï�Ï Î¸Î¼Î¹Ï�Ï�Î¹ÎºÎ® Î±Ï�Ï�Î® ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï ÎºÎ±Î¹ Î¿ Î�Î�Î�Î�Î� Î´ÎµÎ½ Ï�Ï
Î¼Ï�Ï�Î½Î¿Ï�Î½ ÎºÎ±Î½ Î³Î¹Î± Ï�Î· Î´Î¹Î¬Ï�ÎºÎµÎ¹Î± Î¶Ï�Î®Ï� Ï�Î·Ï� Î´Î¹Î±Ï�Ï�Î½Î´ÎµÏ�Î·Ï�. Î� Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï� Î»ÎÎµÎ¹ 25 Ï�Ï�Ï�Î½Î¹Î±,
Î¿ Î´ÎµÏ�Ï�ÎµÏ�Î¿Ï� 30 Ï�Ï�Ï�Î½Î¹Î±.

Î�Î¹Î±Ï�Î¯ ÎÏ�Î¿Ï Î½ Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¯Î± Î±Ï Ï�Î¿Î¯ Î¿Î¹ Î±Ï�Î¹Î¸Î¼Î¿Î¯; Î�Ï�ÎµÎ¹Î´Î® Ï�Ï�Î¿ Î¼Î¹ÎºÏ�Ï�Ï�ÎµÏ�Î· ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î·
Î´Î¹Î¬Ï�ÎºÎµÎ¹Î± Î¶Ï�Î®Ï� Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï , Ï�Ï�Ï�Î¿ Ï Ï�Î·Î»Ï�Ï�ÎµÏ�Î¿ Î¸Î± ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Ï�Î¿ Î±Ï�Î±Î¹Ï�Î¿Ï�Î¼ÎµÎ½Î¿ Ï�Î¿Ï�Î¿Ï�Ï�Ï�
Î±Ï�Ï�Î´Î¿Ï�Î·Ï� Ï�Î·Ï� ÎµÏ�ÎÎ½Î´Ï Ï�Î·Ï�, Ï�Ï�Î¬Î³Î¼Î± Ï�Î¿Ï Ï�Î·Î¼Î±Î¯Î½ÎµÎ¹ ÎºÎ±Î¹ Î¼ÎµÎ³Î±Î»Ï�Ï�ÎµÏ�Î· ÎµÏ�Î¹Î²Î¬Ï�Ï Î½Ï�Î·
Ï�Ï�Î½ ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�Ï�Î½.

Î�Î¹Î± Ï�Î¿Î½ Îº. Î§Î±Ï�Î¶Î·Ï�Ï�Î¬Ï�Î¿Ï , Ï�ÎÏ�Î± Î±Ï�Ï� Ï�Î· Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¿Î´Ï�Ï�Î·Ï�Î· Ï�Î¿Ï ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Â«ÎÎ½Î± Î¼ÎµÎ³Î¬Î»Î¿
ÎµÏ�Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¹ÎºÏ�Â», ÎÎ½Î± Î²Î±Ï�Î¹ÎºÏ� Î¶Î®Ï�Î·Î¼Î± Î±Ï�Î¿Ï�Î¬ Ï�Î¿ ÎºÎ±Ï�Î¬ Ï�Ï�Ï�Î¿Î½ Ï�Î¿ ÎÏ�Î³Î¿, Ï�Ï�Ï�Ï� ÎÏ�ÎµÎ¹
Ï�Ï�ÎµÎ´Î¹Î±Ï�Ï�ÎµÎ¯ Ï�Î®Î¼ÎµÏ�Î±, Î¸Î± Î±Ï�Î¿Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ ÎºÎÏ�Î´Î· Î³Î¹Î± Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿.

Î� Î¯Î´Î¹Î¿Ï� ÎµÎ¾Î·Î³ÎµÎ¯: “Î�Î± ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î¼Î¹Î± Î±Î¼Ï�Î¯Î´Ï�Î¿Î¼Î· Î´Î¹Î±Ï�Ï�Î½Î´ÎµÏ�Î·, Ï�Î¿Ï Ï�Î·Î¼Î±Î¯Î½ÎµÎ¹
Ï�Ï�Î¹ Î· Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï� Î¸Î± Î¼Ï�Î¿Ï�ÎµÎ¯ ÎµÎ¯Ï�Îµ Î½Î± ÎµÎ¹Ï�Î¬Î³ÎµÎ¹ ÎµÎ¯Ï�Îµ Î½Î± ÎµÎ¾Î¬Î³ÎµÎ¹ Ï�Î»ÎµÎ¿Î½Î¬Î¶Î¿Ï Ï�Î±
Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ® ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±.”

“Î�Î»Î»Î¬ Î· Î�Ï�Î®Ï�Î· Î´ÎµÎ½ ÎÏ�ÎµÎ¹ Î±Ï�ÎºÎµÏ�Î® Ï�Î±Ï�Î±Î³Ï�Î³Î¹ÎºÎ® Î´Ï Î½Î±Ï�Ï�Ï�Î·Ï�Î±, Î¿Ï�Ï�Îµ Î¼ÎÏ�Ï�
Î±Î½Î±Î½ÎµÏ�Ï�Î¹Î¼Ï�Î½ Ï�Î·Î³Ï�Î½ ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�, Î¿Ï�Ï�Îµ Î¼ÎÏ�Ï� Î±Ï�Î¿Î¸Î®ÎºÎµÏ Ï�Î·Ï� Î¼Ï�Î±Ï�Î±Ï�Î¹Ï�Î½, Î¿Ï�Ï�Îµ
Î¼ÎÏ�Ï� Ï�Ï Î¼Î²Î±Ï�Î¹ÎºÏ�Î½ Î¼ÎÏ�Ï�Î½. Î�Ï�Ï�Î¹, ÎµÎ½Ï� Î¸Î± Î¼Ï�Î¿Ï�Î¿Ï�Ï�Î±Î¼Îµ ÎµÏ�Î»Î¿Î³Î± Î½Î± ÎµÎ¾Î¬Î³Î¿Ï Î¼Îµ
Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ® ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î± Ï�Ï�Î·Î½ Î�Ï�Î®Ï�Î·, Î· ÎµÎ¹Ï�Î±Î³Ï�Î³Î® Î±Ï�Ï� Î±Ï Ï�Î®Î½ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î±Ï�Î¯Î¸Î±Î½Î·.
Î�Î±Î¹ Î¼Î·Î½ Î¾ÎµÏ�Î½Î¬Î¼Îµ Ï�Ï�Î¹ Î· Î�Ï�Î®Ï�Î· Î´ÎµÎ½ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ ÎµÎ½ÎµÏ�Î³ÎµÎ¹Î±ÎºÎ®
Î±Ï�Î¼Î¿Î¼Î·Ï�Î±Î½Î® – Î¿ Ï�Î»Î·Î¸Ï Ï�Î¼Ï�Ï� Ï�Î·Ï� ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î±ÎºÏ�Î¼Î· Î¼Î¹ÎºÏ�Ï�Ï�ÎµÏ�Î¿Ï� Î±Ï�Ï� Î±Ï Ï�Ï�Î½ Ï�Î·Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï
Â».

Î�Î±Î¹ Ï�Ï Î½ÎµÏ�Î¯Î¶ÎµÎ¹:Â  Â«Î�Î½ ÎµÎ¼ÎµÎ¯Ï� [Î· Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï�] Î¸Î± Ï�Î»Î·Ï�Ï�Î½Î¿Ï Î¼Îµ Ï�Î· Î¼ÎµÏ�Î¯Î´Î± Ï�Î¿Ï Î»Î
Î¿Î½Ï�Î¿Ï�, Ï�Ï�Ï�Îµ Î¸Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± ÎµÏ�Ï�Ï�ÎµÎ»Î·Î¸Î¿Ï�Î¼Îµ Ï�ÎµÏ�Î¹Ï�Ï�Ï�Ï�ÎµÏ�Î¿Â».
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So, the importing from Crete side of the equation doesnâ��t look good â�� at least for now.
What about supplying Crete with surplus electricity?

Î� ÎµÎ¼Ï�ÎµÎ¹Ï�Î¿Î³Î½Ï�Î¼Î¿Î½Î±Ï� Ï�Î¹Ï�Ï�ÎµÏ�ÎµÎ¹ Ï�Ï�Î¹ Î· Ï�Ï�ÎÏ�Î¿Ï Ï�Î± Ï�Î¹Î¼Î® Ï�Î·Ï� Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�
Ï�Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ Î´ÎµÎ½ Î¸Î± ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ ÎµÎ»ÎºÏ Ï�Ï�Î¹ÎºÎ® Î³Î¹Î± Ï�Î¿Ï Ï� Î´Ï Î½Î·Ï�Î¹ÎºÎ¿Ï�Ï� Î±Î³Î¿Ï�Î±Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Î·Î½
Î�Ï�Î®Ï�Î·. Î�Î± Î¼Ï�Î¿Ï�Î¿Ï�Î½ Î½Î± Î²Ï�Î¿Ï Î½ Ï�Î¸Î·Î½Ï�Ï�ÎµÏ�Î· Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ® ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î± Î±Î»Î»Î¿Ï�, Ï�Ï
Î¼Ï�ÎµÏ�Î¹Î»Î±Î¼Î²Î±Î½Î¿Î¼ÎÎ½Î·Ï� Ï�Î·Ï� Î·Ï�ÎµÎ¹Ï�Ï�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� Î�Î»Î»Î¬Î´Î±Ï�.

Î¤Î¿ Ï�Ï Î¼Ï�ÎÏ�Î±Ï�Î¼Î±, Î»ÎÎµÎ¹ Î¿ Î§Î±Ï�Î¶Î·Ï�Ï�Î¬Ï�Î¿Ï , ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Ï�Ï�Î¹ Î· Ï�Î¹Î¼Î® Ï�Î·Ï� Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� ÎµÎ½Î
Ï�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� ÎµÎ´Ï� Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î¼ÎµÎ¹Ï�Î¸ÎµÎ¯, ÎºÎ±Î¹ ÎºÏ Ï�Î¯Ï�Ï� Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î¼ÎµÎ¹Ï�Î¸ÎµÎ¯ Ï�Ï�Î¹Î½ Ï�ÎµÎ¸ÎµÎ¯ Ï�Îµ
Î»ÎµÎ¹Ï�Î¿Ï Ï�Î³Î¯Î± Î· Î´Î¹Î±Ï�Ï�Î½Î´ÎµÏ�Î·. Î�Î½Î±Ï� Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï� Î³Î¹Î± Î½Î± Î³Î¯Î½ÎµÎ¹ Î±Ï Ï�Ï� ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î½Î±
ÎµÎ½Î¹Ï�Ï�Ï Î¸ÎµÎ¯ Î· Î´Ï Î½Î±Î¼Î¹ÎºÏ�Ï�Î·Ï�Î± Ï�Ï�Î½ Î±Î½Î±Î½ÎµÏ�Ï�Î¹Î¼Ï�Î½ Ï�Î·Î³Ï�Î½ ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�. Î�Î»Î»Î¬
Î´ÎµÎ½ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î¼Ï�Î½Î¿ Î±Ï Ï�Ï� – Î· ÎºÏ Î²ÎÏ�Î½Î·Ï�Î· ÎµÎ½Î´ÎµÏ�Î¿Î¼ÎÎ½Ï�Ï� Î½Î± Ï�Ï�ÎµÎ¹Î±Ï�Ï�ÎµÎ¯ Î½Î±
ÎµÏ�Î±Î½Î±Î´Î¹Î±Ï�Ï�Î±Î³Î¼Î±Ï�ÎµÏ Ï�ÎµÎ¯ Ï�Ï�Î¿Ï� Ï�Î± ÎºÎ¬Ï�Ï� Ï�Î¹Ï� Ï�Î¹Î¼ÎÏ� Ï�Î¿Ï Ï�Î»Î·Ï�Ï�Î½ÎµÎ¹ Ï�Î®Î¼ÎµÏ�Î± Ï�Ï�Î¿Ï Ï�
Ï�Î±Ï�Î±Î³Ï�Î³Î¿Ï�Ï� Î±Î½Î±Î½ÎµÏ�Ï�Î¹Î¼Ï�Î½ Ï�Î·Î³Ï�Î½ ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�. Î¥Ï�Î¬Ï�Ï�ÎµÎ¹ Î´Î·Î»Î±Î´Î® Ï�Î¿Î»Î»Î® Î´Î¿Ï
Î»ÎµÎ¹Î¬ Ï�Ï�Î¿ÎµÏ�Î¿Î¹Î¼Î±Ï�Î¯Î±Ï� Î±ÎºÏ�Î¼Î±, Ï�Î¿Ï Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î³Î¯Î½ÎµÎ¹.

Î�Î½ Ï�Ï� Î¼ÎµÏ�Î±Î¾Ï�, Î· Î�Î� ÎÏ�ÎµÎ¹ Î¸ÎÏ�ÎµÎ¹ Ï�Ï� Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿ Ï�Î¿ 90 % Ï�Î·Ï� Î·Î»ÎµÎºÏ�Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Î½Î± Ï�Ï�Î¿Î
Ï�Ï�ÎµÏ�Î±Î¹ Î±Ï�Ï� Î±Î½Î±Î½ÎµÏ�Ï�Î¹Î¼ÎµÏ� Ï�Î·Î³ÎÏ� ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� ÎÏ�Ï� Ï�Î¿ 2040, ÎµÎ¯Ï�Îµ Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Ï�Î¹ÎºÎ®
Ï�Î±Ï�Î±Î³Ï�Î³Î® ÎµÎ¯Ï�Îµ Î±Ï�Ï� Î±Ï�Î¿Î¸Î®ÎºÎµÏ Ï�Î· Î¼Ï�Î±Ï�Î±Ï�Î¹Ï�Î½.

Î�Ï�Ï�Î¹, Î±Î½ Ï�Î¿ ÎµÏ�Î¹Ï�ÎµÎ¯Ï�Î·Î¼Î± ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Ï�Ï�Î¹ Ï�Î¿ ÎºÎ±Î»Ï�Î´Î¹Î¿ Î¸Î± Î²Î¿Î·Î¸Î®Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ Î½Î±
ÎµÏ�Î¹Ï�Ï�Ï�ÎµÎ¹ Î±Ï Ï�Ï�Î½ Ï�Î¿Î½ Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿, Ï�Î¿ ÎµÏ�Î¹Ï�ÎµÎ¯Ï�Î·Î¼Î± Î±Ï Ï�Ï� ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î»Î±Î½Î¸Î±Ï�Î¼ÎÎ½Î¿, Î»ÎÎµÎ¹
Î¼Îµ Ï�Î¹Î³Î¿Ï Ï�Î¹Î¬ Î· Î§Î±Ï�Î¶Î·Ï�Ï�Î¬Ï�Î¿Ï .

Â«Î�ÎµÎ½ Î¸Î± Î¼Î±Ï� Î²Î¿Î·Î¸Î®Ï�ÎµÎ¹ Î½Î± Ï�ÎµÏ�Ï�Ï�Î¿Ï Î¼Îµ Î±Ï Ï�Ï�Î½ Ï�Î¿Î½ Ï�Ï�Ï�Ï�Î¿, Î±Î»Î»Î¬ Î¸Î±
Î²Î¿Î·Î¸Î®Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î·Î½ Î�Î»Î»Î¬Î´Î±Â».
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Î�Ï�Î¿Î½ Î±Ï�Î¿Ï�Î¬ Ï�Î· Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¿Î´Ï�Ï�Î·Ï�Î· Ï�Î¿Ï ÎÏ�Î³Î¿Ï , Ï�Î± Î²Î±Ï�Î¹ÎºÎ¬ Ï�Ï�Î±Ï�Î¹Ï�Ï�Î¹ÎºÎ¬ Î´ÎµÎ´Î¿Î¼ÎÎ½Î± ÎÏ�Î¿Ï Î½
Ï�Ï� ÎµÎ¾Î®Ï�: Ï�Î¿ ÎÏ�Î³Î¿ ÎµÎºÏ�Î¹Î¼Î¬Ï�Î±Î¹ Ï�Îµ â�¬1.9 Î´Î¹Ï�ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±. Î¥Ï�Î¬Ï�Ï�Î¿Ï Î½ â�¬657
ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î± Î±Ï�Ï� Ï�Î· Ï�Ï�Î·Î¼Î±Ï�Î¿Î´Ï�Ï�Î·Ï�Î· Ï�Î·Ï� Î�Î�, Ï�Î¿Ï ÎÏ�ÎµÎ¹ Î´ÎµÏ�Î¼ÎµÏ Ï�ÎµÎ¯, Ï�Ï Î½ â�¬100
ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î± Î±Ï�Ï� Ï�Î¿ Î¥Ï�Î¿Ï Ï�Î³ÎµÎ¯Î¿ Î�Î½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï� Ï�Î·Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¿Ï , Î´Î·Î»Î±Î´Î® Ï�Ï Î½Î¿Î»Î¹ÎºÎ¬
â�¬757 ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±. Î�Ï�Î±Î¹Ï�Ï�Î½Ï�Î±Ï� Ï�Î± â�¬757 ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î± Î±Ï�Ï� Ï�Î± â�¬1.9
Î´Î¹Ï�ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±, Ï�Ï�Î¿ÎºÏ�Ï�Ï�ÎµÎ¹ Ï�Î¿ Ï�Î¿Ï�Ï� Ï�Ï�Î½ â�¬1.143 Î´Î¹Ï�ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï Ï�Î¯Ï�Î½. Î�Ï Ï�Ï� ÎµÎ¯Î½Î±Î¹
Ï�Î¿ Ï�Î¿Ï�Ï� Ï�Î¿Ï Î¸Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Ï�Î»Î·Ï�Ï�Ï�Î¿Ï Î½ Î¿Î¹ ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ� Ï�Ï�Î·Î½ Î�Ï�Ï�Ï�Î¿ ÎºÎ±Î¹ Ï�Î·Î½ Î�Î»Î»Î¬Î´Î±.
Î�Î±Î¹ ÎµÏ�ÎµÎ¹Î´Î® Ï�Î± Î´Ï�Î¿ Ï�Ï�Î¯Ï�Î± Î¸Î± Ï�Ï�Î¿ÎÎ»Î¸Î¿Ï Î½ Î±Ï�Ï� Ï�Î¿Ï Ï� Î�Ï�Ï�Ï�Î¹Î¿Ï Ï� ÎºÎ±Ï�Î±Î½Î±Î»Ï�Ï�ÎÏ�, Ï�Î± Î´Ï�Î¿
Ï�Ï�Î¯Ï�Î± Î±Ï Ï�Î¿Ï� Ï�Î¿Ï Ï�Î¿Ï�Î¿Ï� ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ â�¬762 ÎµÎºÎ±Ï�Î¿Î¼Î¼Ï�Ï�Î¹Î±. Î�Î»Î»Î¬ Ï�Î»Î± Î±Ï Ï�Î¬ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹
ÎµÎºÏ�Î¹Î¼Î®Ï�ÎµÎ¹Ï�.

Î� Îº. Î§Î±Ï�Î¶Î·Ï�Ï�Î¬Ï�Î¿Ï Î»ÎÎµÎ¹ Ï�Ï�Î¹ ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î¿Ï Î´ÎÏ�ÎµÏ�Î¿Ï� Ï�Ï�Î¿ Î¸ÎÎ¼Î± – Î¿Ï�Ï�Îµ Ï Ï�ÎÏ� Î¿Ï�Ï�Îµ ÎºÎ±Ï�Î¬.

“Î�Î»Î»Î¬ Ï�Î»Î± Ï�Î± Î¬Î³Î½Ï�Ï�Ï�Î± Ï�Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î³Î¯Î½Î¿Ï Î½ Î³Î½Ï�Ï�Ï�Î¬. Î Ï�ÎÏ�ÎµÎ¹ Î½Î± Î±Ï�Î¿Ï�Î¹Î¼Î®Ï�Î¿Ï
Î¼Îµ Ï�Ï�Î±Î¸ÎµÏ�Î¿Ï�Ï� Î±Ï�Î¹Î¸Î¼Î¿Ï�Ï�, Ï�Ï�Ï�Îµ Î½Î± ÎÏ�Î¿Ï Î¼Îµ Î¼Î¹Î± Î±ÎºÏ�Î¹Î²Î® ÎµÎ¹ÎºÏ�Î½Î±. Î�Ï Ï�Î® Ï�Î·
Ï�Ï�Î¹Î³Î¼Î®, Î±Ï Ï�Ï� Î´ÎµÎ½ Ï�Ï Î¼Î²Î±Î¯Î½ÎµÎ¹Â».

 

*Î� Î�Î»Î¯Î±Ï� Î§Î¬Î¶Î¿Ï ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Î²ÎµÏ�ÎµÏ�Î¬Î½Î¿Ï� Î´Î·Î¼Î¿Ï�Î¹Î¿Î³Ï�Î¬Ï�Î¿Ï� Ï�Î·Ï� Cyprus Mail
. Î� ÎµÎ¾ÎµÎ¹Î´Î¯ÎºÎµÏ Ï�Î® Ï�Î¿Ï ÎµÎ¯Î½Î±Î¹ Ï�Ï�Î¿Ï Ï� Ï�Î¿Î¼ÎµÎ¯Ï� Ï�Î·Ï� ÎµÎ½ÎÏ�Î³ÎµÎ¹Î±Ï�, Ï�Î·Ï� Ï�Î¿Î»Î¹Ï�Î¹ÎºÎ®Ï� ÎºÎ±Î¹ 
Ï�Î¿Ï ÎºÎ¿Î¹Î½Î¿Î²Î¿Ï Î»Î¯Î¿Ï . Î¤Î¿ Î¬Ï�Î¸Ï�Î¿ Î´Î·Î¼Î¿Ï�Î¹ÎµÏ�Î¸Î·ÎºÎµ Î±Ï�Ï�Î¹ÎºÎ¬ Ï�Îµ Î±Î³Î³Î»Î¹ÎºÎ® Î±Ï�Ï� Ï�Î·Î½ 
Cyprus Mail. Î� Î¼ÎµÏ�Î¬Ï�Ï�Î±Ï�Î· Ï�Ï�Î± ÎµÎ»Î»Î·Î½Î¹ÎºÎ¬ ÎÎ³Î¹Î½Îµ Î±Ï�Ï� Ï�Î·Î½ Î�Ï�Î±Î¹Ï�ÎµÎ¯Î± Î�Ï Ï�Ï�Î¹Î±ÎºÏ�Î½ 
Î�Î¹ÎºÎ¿Î½Î¿Î¼Î¹ÎºÏ�Î½ Î�ÎµÎ»ÎµÏ�Ï�Î½. 
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